
Papa Julius, Michelangelo’yu Sistina Şapeli'nin tavanını boyamaya davet ettiğinde 
Michelangelo da çok da yetkinliği olmadığı bir konuda, hepimizin yaşadığı o 
duyguyu yaşıyordu aslında: korku. 
  
Sonuçta kendisi bir heykeltraştı, ressam değil.  
  
Büyük bir riskti. Başarısız olursa itibarını kaybedebilirdi, yıllarını boşa harcamış 
olabilirdi.  
  
Duyduğu tüm korkulara, olumsuz duygulara rağmen hareket etme arzusu da vardı (ki 
bu cesaretin tanımıdır) ve sonunda kabul etti.  
  
Tek başına çıktığı bu yolda tam 4 yıl boyunca ahşap bir iskelenin üzerinde yüzü 
tavana bakarak gece gündüz çalıştı. Çok az uyudu, çok az yıkandı. Geceleri başına 
üzerinde mumların yandığı bir aparat takarak, mumların ışığı altında yaptı resimleri.  
  
4 yılın sonunda, şapeli görmeye gelenlerin tepkisi Michelangelo’nun tüm çektiği 
sıkıntıları, tüm yorgunluğunu alıp götürmüştü.  
  
İnsanlar ağzı açık, büyülenmiş bir şekilde izliyordu şapelin tavanını. Benzeri daha 
önce yapılmamıştı çünkü ve yapılmayacaktı.  
  
Evet, Michelangelo’nun hareket etme cesareti olmasaydı insanlık bu büyüleyici 
mekandan mahrum kalacaktı. Buna benzer binlerce hikayeyle dolu insanlık tarihi. 
  
''İnsanlığın ileri gitmesi için, doruklarda sürekli olarak onurlu cesaret 
örneklerinin yer alması gerekir. Tarihin gözünü kamaştıran gözü peklikler 
insanlığın yolunu aydınlatır. Şafağın sökmesinde bile cesaret vardır. denemek, 
meydan okumak, ısrar ve sebat etmek, kendine sadık kalmak, kadere göğüs 
germek, felaketi üzerimizde bize verdiği korkunun hafifliğiyle şaşırtmak, 
adaletsiz güce karşı koymak, sarhoş zafere sövmek, dik durmak, kafa tutmak; 
işte toplumların ihtiyaç duyduklarının örneği ve onları aydınlatan ışık.'' - Victor 
Hugo 
  
Fikirlerinizi Dünya ile Paylaşın! 
  
”Ben kimim ki?” demeyin. ”Bu işi benden iyi yapacaklar var.” demeyin. 
  
Kendinizi gerçekleştirmek için önce kendinize ve fikirlerinize inanmaya ve onları 
dünyaya sunma cesaretine ihtiyacınız var. 
  
Yolculuk kolay olmayacak, size inanmayan, sizi eleştiren çok insan olacak. 
Üzüldüğünüz anlar olacak, enerjiniz tükenecek bazen. 
  



Ama sonunda ne olacak biliyor musunuz? Kendinizi gerçekleştirmenin getirdiği o 
mutluluk, o ”hayat güzelmiş” hissi, çektiğiniz tüm sıkıntıları silip atacak. Sanki hiç 
yaşanmamış gibi. 
  
Denemeye değmez mi? 
  
Cesaret etmek, anlık olarak dengeyi kaybetmektir. Cesaret etmemek kendini 
kaybetmektir. -Soren Kierkegaard 

Haftanın Sorusu: 
Bugüne kadar cesaret edemediğiniz için yapmayı ertelediğiniz 3 şey ne? 

  
Haftanın Egzersizi: 

Bu hafta boyunca, bir şeyleri denemekten korkmayın ve kendinizi riske atın. 
Yeni bir beceri öğrenmeye çalışın, yeni bir yere seyahat edin veya yeni biriyle 

tanışın. Önemli olan, konfor alanınızdan çıkmanız ve yeni şeyler denemenizdir. 


